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_________________________________________________________________________________ 
 
 
In de raadscommissie van 4 juni jl zijn door de VVD en PVDA nog vragen gesteld waarop een 
schriftelijke reactie is toegezegd door wethouder Van Leeuwen. 
 
Het betreft de volgende 2 vragen : 
  
1. Vraag VVD  

CAO-ontwikkelingen SW lopen toch van 2015 t/m 2018.  
Waarom dan nog niet opgenomen in de begroting ? 

  
Antwoord : 
Zie beantwoording technische vragen, GB vraag 7. 
De hoogte van de CAO stijging is pas eind 2017 bekend gemaakt, vandaar dat deze niet  
eerder in de begroting konden worden opgenomen. De stijging is daarom zowel in de  
bestuursrapportage als in de Perspectiefnota opgenomen.  

 
 
2. Vraag PVDA  

Zijn er al concrete locaties bekend m.b.t kleinschalige infrastructurele projecten ? 
 

Antwoord: 
De volgende locaties hebben we opgenomen in de subsidieaanvraag voor kleinschalige 
infrastructurele projecten: 

 Rotonde Kampmansweg en directe omgeving (o.a. kruising Thomas a Kempislaan-
Wilhelminastraat); 

 Kampmansweg (kruising met Imkerlaan en Barbierlaan) 
 Pr. Beatrixlaan tussen rotonde Backxlaan en Bosmansweg  
 Veldhoeveweg 
 Aansluiting Stekelbaars op Bosmansweg  
 Kruising Henri Dunantstraat – Polhaarweg – Brethouwerstraat 

 
We kunnen nog niet met zekerheid zeggen of alle projecten in 2018 tot uitvoering komen. Dat 
heeft o.a. te maken met participatieprocessen die nog lopen en de samenloop met projecten. 
We liften voor een aantal maatregelen mee met onderhoudswerkzaamheden of projecten. 


